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Delo ne bo čakalo
S prvimi spomladanskimi dnevi je prišla tudi skrb za

kmetijska dela. Mnogi, ki jim je lo bodisi edini kruh,
bodisi le popoldansko delo, bodo morali spet zavihati
rokave in se zagristi v zemljo, kajti čas bo priganjal, prav
tako pa tudi vreme, ki ni vselej naklnnjeno. Tokrat smo
obiskali nekaj naših kmetova]cev iz kar najrazličnejših
krajev občine in jih zaprosili za nekaj besed o njihovih
pripravah za letošnjo kmetijsko sezono. odnosno o tem.
kaj pričakujejo od nje.

Ana Pance z Viča:
»Ob takšnem vremenu kot je zdaj je težko razmišljati

vnaprej. Mraz in sneg tokrat res nenavadno dolgo držita.
Pomislite, včasih smo ob tem času ie grabili listje, letos
pa še ne kaže nič. Do zdaj smo pri nas uspeli le posekati
in pripraviti drva, zdaj pa jih mislimo kar najhitreje
spraviti domov. Cakamo samo, da nekoliko pojenja

mraz. Treba pa bo misliti tudi na gnojenje in oranje, kajli
s sinom imava tudi nekaj živine. Toliko. da zadošča za
domače potrebe. Nekoliko več nam prinese le mleko.
Tega prodajam kar doma.«

Franc Lamovec s Škofij nad Polhovim Gradcem:
»Če bo letina dobra, bo dobra. če bo pa slaba, pa pač

slaba. Kolikor bo draginja pritiskala tako neusmiljeno
kot do zdaj, bo najbrž bolj slabo. Prav nič več namreč ni
stalnega, za kaj se dogovorimo danes, že jutri ne velja
več. Ce bo mraz pojenjal, ne bo težav, dragače pa bo bolj
trda.«

Anlonija Boh iz Pijave Gorice:
»Če se bo vremc naredilo, bo zdaj spomladi obilo dcla.

Pri nas bomo sadili predvscm krompir in poscjali koruzo.
kajti ukvarjamo se v glavnem le s perutnino; la pa veliko
terja. Sama se sploh ukvarjam samo s *cm. Včasih smo
imeli še večkokoši.danespaje hranaslrašnodraga. Tudi
koruza in krompir ne obrodita tu gori lako koi bi morala.
kajti zemlja po teh bregovih je precej slaba.«

lvan Zajc iz Pijave Gorice:
»Novo sezono čakam v želji. da bi se začelo konfno

premikali pri stabilizaciji in da se akti ne bi kar naprej
menjavali. Tudi cene bi se že lahko usialilc. saj danes
praktično ne moreš več prihraniti nobenega dinarja. Rav-
no ko se pripraviS, da bi nekaj kupil. zveš da se je to
medtem že podražilo. Sicer pa imam sam 16 glav živine.
pri čemer mi pri delu z njimi veliko pomagajo ludi
domači. Kot invalidski upokojenec sam tega ne bi zmo-
gel. Kakšne bodo posledice letošnje zmrzali, pa za zdaj še
ne vem. Če ne bo več snegaf najbrž ne bo kakih večjih
težav, sicer pa utegnejo biti. Sploh so zadnje čase vse
hujše. vajeni pa smo bili bolj milih«

Jožefa Kopač lz Dolenje vasi:
»Radi bi kupili traktor, a ga žal ne moremo, ker se vse

lako draži. Kmetija kakršna je naša, namreč ne prinaia
veliko. Delamo v glavnem le za domače potrebc. oddaja-
mo samo mleko. Drugega pri 3 glavah živine tudi ne
moremo. Posledic letošnjega mraza pa se ne bojimo
preveč, saj smo ga tu v zakotju že dodobra vajeni.
Bojimo se le morebitne toče. Sicer pa sem sama že od
malega zvesta kmečkemu delu. Na službo nisem mislila.
ker sme bolj slabotnega zdravja.«
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